



You're Invited!
Join us in Burlington for the 2026 National Championships



Registration is now open for the 2026 National Championships, taking place May 17–23, 2026 at The Burlington Hall Sporting Centre (formerly Cedar Springs).

The National Championships bring together racquetball players from across Canada to celebrate our sport. The event highlights the incredible talent of our elite athletes while also giving players of all ages and skill levels the opportunity to compete, challenge themselves, and pursue personal excellence on the court.

Together with the Host Committee, we invite both returning competitors and first-time participants to be part of this year's championship experience. The organizing team has been working hard to deliver a week of great competition paired with the warm hospitality Burlington is known for.

Burlington has hosted numerous national and international events and has earned a reputation for staging outstanding tournaments and welcoming athletes from across the country and beyond.

If you're planning to extend your trip, Burlington offers plenty to explore. Located in the heart of the Golden Horseshoe and close to the Greater Toronto Area, the region features a wide range of attractions, dining, and entertainment options to enjoy beyond the courts.

Tournament registration closes **May 4**, so be sure to secure your spot. Don't miss this opportunity to reconnect with friends from across the racquetball community and create new memories at this year's National Championships. Also, be sure to book hotel accommodations while the room block and discount rate is still available.

Visit the official Championships website for full details on accommodations, division start dates, social events, transportation, and more.

[Click here](#) to visit the official 2026 National Championships website. Find all the information you need about accommodation, division start dates, events, transportation and more.

[Click here](#) to link directly to the registration site. Make sure you check the event website regarding the tournament format and starting dates.

Join our 2026 National Championships Facebook event page by clicking "Interested" or "Going" so you can stay on top of all the news and updates. [Click here](#) to link to the Event Page on Facebook.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

For more information please contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



Vous êtes invités!
Rejoignez-nous à Burlington pour les

Championnats nationaux de 2026 !



Les inscriptions sont maintenant ouvertes pour les Championnats nationaux 2026, qui auront lieu du 17 au 23 mai 2026 au le Burlington Hall Sporting Centre (anciennement Cedar Springs).

Les Championnats nationaux rassemblent des joueurs et joueuses de racquetball de partout au Canada afin de célébrer notre sport. Cet événement met en valeur l'incroyable talent de nos athlètes d'élite, tout en offrant aux joueurs et joueuses de tous âges et de tous niveaux l'occasion de compétitionner, de se dépasser et de viser l'excellence personnelle sur le terrain.

En collaboration avec le comité organisateur, nous invitons autant les participants de retour que les nouveaux venus à faire partie de l'expérience des championnats de cette année. L'équipe organisatrice travaille fort afin d'offrir une semaine de compétition exceptionnelle, jumelée à l'accueil chaleureux pour lequel Burlington est reconnue.

Burlington a accueilli de nombreux événements nationaux et internationaux et s'est forgé une solide réputation pour l'organisation de tournois de grande qualité et pour son accueil des athlètes provenant de partout au pays et d'ailleurs.

Si vous prévoyez prolonger votre séjour, Burlington offre également beaucoup à découvrir. Située au cœur du Golden Horseshoe et à proximité de la grande région de Toronto, la région propose une grande variété d'activités, de restaurants et d'options de divertissement à apprécier en dehors des terrains.

La date limite d'inscription est le **4 mai**, alors assurez-vous de réserver votre place. Ne manquez pas cette occasion de retrouver des amis de la communauté du racquetball et de créer de nouveaux souvenirs lors des Championnats nationaux de cette année. Veillez également à réserver votre hébergement à l'hôtel tant que le contingent de chambres et le tarif réduit sont encore disponibles.

Visitez le site officiel des Championnats pour obtenir tous les détails concernant l'hébergement, les dates de début des divisions, les activités sociales, le transport et bien plus encore.

Cliquez ici pour visiter le site officiel des Championnats nationaux de 2026. Vous trouverez toutes les informations nécessaires sur le logement, les dates de début des divisions, les événements, les transports et bien plus encore.

Cliquez ici pour accéder directement au site d'inscription. N'oubliez pas de consulter le site Web de l'événement pour connaître le format du tournoi et les dates de début.

Rejoignez la page Facebook des Championnats nationaux de 2025 en cliquant sur « Intéressé » ou « Participer » pour rester informé de toutes les nouveautés. [Cliquez ici](#) pour visiter la page de l'événement sur Facebook.

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!